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 Utdragsbestyrkande 

 

  
Plats och tid

 
Konferensrum Öresten, klockan 10:00 – 12:00 

  
Beslutande Kommunstyrelsen 

Äldreomsorgsnämnden 

Jessica Rodén 

Ulla-Maj Persson 

 

 PRO Kjell Hugosson 

 PRO 

PRO 

SPF 

SKPF 

Emmy Johansson 

Tomas Stigson 

Lars Billström 

Marie-Louise Ring 

 

 

 

Ej tjänstgörande ersättare   

 PRO 

PRO 

SPF 

SPF 

Hyssna Fristående 

SKPF 

 

Börje Carlberg 

Mary Österström 

Gunilla Pacsay 

Ann-Marie Eriksson 

Erland Olofsson 

Anita Martinsson 

 
   
Tjänstepersoner  Magnus Svensson, utredare social- 

förvaltningen § 33  
  Elin Berg, översiktsplanerare, samhälls- 

utvecklingsenheten § 34 

Karin Alfredsson, planarkitekt, samhälls- 

utvecklingsenheten § 34 

Lisa Heller, stadsarkitekt, byggenheten § 35 

Viveca Anjou Holm, sekreterare § 27-39 

 

 

 
  

 

Utses att justera Mary Österström 

 2022-06-14 

Justeringens plats och tid Kommunledningskontoret, kommunhuset, Kinna den 14 juni, 2022 

kl. 10.00 

 

Underskrifter Sekreterare  §§ 27-39 

  Viveca Anjou Holm   

  

Ordförande 

   

  Jessica Rodén   

     

 Justerande    

  Mary Österström   
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Innehållsförteckning 
 
 
Mötets öppnande     § 27 
 
Val av justerare     § 28 
 
Dagordningen     § 29 
 
Föregående mötesprotokoll    § 30 
 
Frågor från pensionärsorganisationerna   § 31 
 
Äldreomsorgens presidium informerar   § 32 
 
Färdtjänsten § 33 
 
Information om kommunens samarbete med Västtrafik § 34 
 
Målbilden för Kinna centrum 2030 samt arbetet i Skene § 35 
 
Kommunstyrelsens presidium informerar § 36 

 
Seniordagen     § 37 

 
Information från pensionärsorganisationerna  § 38 
 
Övriga frågor     § 39 
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§ 27/2022 

 

Mötets öppnande 
 
Ordföranden Jessica Rodén hälsar alla välkomna och förklarar 

sammanträdet öppnat. 
 

_________________ 
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§ 28/2022 

 

Val av justerare 
 
Mary Österström väljs att jämte ordförande justera dagens proto-

koll. 

 

___________________  
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§ 29/2022 

 

Dagordningen 

 

Dagordningen godkänns. 

 

_________________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL   Sida 6(15) 
 Kommunala Pensionärsrådet 

 2022-05-23 

 

  

 Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

 

§ 30/2022 

 

Föregående mötesprotokoll 

 
Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna. 
 

 

_________________ 
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§ 31/2022 

 

Frågor från pensionärsföreningarna 

 

- Uppföljningsfråga § 19/2022 nyttjande av Lindängs sam-

lingssal 

I dagsläget går det inte att boka lokal på Lindäng. Förvalt-

ningen rekommenderar PRO att ta en vidare kontakt med 

lokalbokningen på kultur- och fritidsförvaltningen för att 

hitta en lokal som bättre uppfyller kraven.  

 

- Uppföljningsfråga § 24/2022 det riktade stödet på 15,3 

miljoner för innevarande och nästkommande år. 

Statsbidraget Säkerställa god vård och omsorg av äldre 

är 15,3 mnkr för Marks kommun. Statsbidraget syfte är 

att användas i befintlig verksamhet samt utifrån lokala be-

hov i syfte att möjliggöra förbättringar och utveckling av 

verksamheter. Exempel på utvecklingsområden som 

äldreomsorgsnämnden arbetar med och planerar att ar-

beta med är: 

o förbättrad arbetsmiljö och arbetsvillkor 

o kompetensutveckling 

o arbete för personcentrerad vård och omsorg av 

personer med demenssjukdom 

o motverka ensamhet bland äldre öka personalkonti-

nuiteten 

o förbättra samverkan mellan socialtjänst och den 

kommunala och regionala hälso- och sjukvården 

o förebygga smittspridning 

o utveckla stöd till anhörigvårdare 

o utveckla informationssäkerheten och väldfärdstek-

niken inom äldreomsorgen 

 

- Upphandling av matvaruleveranser, hur har starten varit 

och hur många vårdtagare har utnyttjat tjänsten, hittills? 

I dagsläget utnyttjar ca 170 st vårdtagare tjänsten. Ett 

antal vårdtagare anlitar även externa utförare. 

 

Det är möjligt att få extra service exempelvis att gå till af-

fären med hjälp av ledsagare. Ansökan görs då hos bi-

ståndshandläggare. 

 

- Hur hanterar Marks kommun att man ligger sist i regionen 

vad gäller antalet deltidstjänster? 

HR-chef bjuds in till nästa sammanträde i september för 

att svara på frågor. 

 

Därefter följer en allmän diskussion om frågorna. 

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 

 

_______________ 
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§ 32/2022 

 

Äldreomsorgsnämndes presidium informerar 

 

Ulla-Maj Persson berättade om den omvärldsanalys de tagit del 

av som visar på att medellivslängden har ökat påtagligt och där-

med andelen äldre personer i befolkningen. Marks kommun ligger 

på en högre andel äldre än övriga landet. 

 

Specialistundersköterskor ur befintlig verksamhet är bra avlast-

ning till sjuksköterskorna. 

 

Vårdtagare skrivs ut från sjukhuset efter tre dagar från tidigare 

fem dagar, vilket leder till ökad belastning och mer avancerad 

vård. 

 

Inför kommande semesterperiod arbetas det aktivt med rekryte-

ring av sommarvikarier till den ordinarie personalen. 

 

All extrapersonal har blivit erbjuden en fast tjänst efter pande-

min. 

 

Enligt tidigare planering beräknas platserna i Björkeberga vara 

tillgängliga i början av 2023. 

 

Budgetarbete pågår. 

 

Därefter följer en allmän diskussion om frågorna. 

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 

 

 

_________________ 
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§ 33/2022 

 

Färdtjänsten 

 

Magnus Svensson föredrar ärendet och svarar på frågor.  

 

En utredning har på uppdrag av nämnden genomförts för att pre-

sentera alternativ till hur Marks kommun kan organisera färd-

tjänsten efter år 2026.  

 

De alternativ som har utretts är: 

• Fortsätta låta Västtrafik upphandla, samordna och utföra 

färdtjänsten. 

• Ingå i gemensam upphandling av färdtjänst med Borås. 

• Upphandla utförandet av färdtjänst på egen hand. 

• Överlåta uppgifterna enligt färdtjänstlagarna till regionala 

kollektivtrafikmyndigheten (RKM) som är Västra Göta-

landsregionen 

 

Rådets medlemmar ges möjlighet att diskutera ämnet och ställa 

frågor. 

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 

 

 

_________________ 
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§ 34/2022 

 

Information om kommunens samarbete med Västtrafik 

 

Elin Berg och Karin Alfredsson föredrar ärendet och svarar på frå-

gor.  

 

Karin Alfredsson är ny kollektivtrafikansvarig i kommunen gente-

mot Västtrafik.  

 

Frågor ang. Västtrafik går bra att skicka till kommunen i ett 

första skede. 

 

Rådets medlemmar ges möjlighet att diskutera ämnet och ställa 

frågor. 

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 
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§ 35/2022 

 
Målbilden för Kinna centrum 2030 samt arbetet i Skene 

 

Lisa Heller föredrar ärendet och svarar på frågor. 

 

Målbild Kinna centrum 2030 har utarbetats på uppdrag av kom-

munstyrelsen. Den innehåller en samlad bild och en vägledning 

för hur Kinna centrum kan utvecklas under de kommande åren. 

Målbilden kan ses som ett paraplydokument över pågående och 

kommande arbeten i centrum och har tagits fram genom samtal 

med näringslivet, medborgare och kommunala organisationen. 

 

Betydande för målbilden är ett grönskande, tätt, mysigt, inklude-

rande, tryggt och lokalt centrum med ett minskat trafikflöde ge-

nom centrum både i Kinna och Skene. 

 

Rådets medlemmar ges möjlighet att diskutera ämnet och ställa 

frågor. 

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 

 

 

_______________ 
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§ 36/2021 

 

Kommunstyrelsens presidium informerar 
 
Ordförande informerade om förslaget till politisk organisation in-

för nya mandatperioden. Äldreomsorgsnämnden föreslås byta 

namn till omsorgsnämnden, kommunala pensionärsrådet flyttas 

till omsorgsnämnden. Plan- och byggnadsnämnden slås ihop till 

en bygg- och miljönämnd. Bygg- och miljönämnden ska ha presi-

dium som består av ordförande, förste och andre vice ordförande.  

 

Arvodesreglementet bör förenklas. En policy med riktlinjer för 

jordbruksmark. Skolprojekt Skene.  

 

Beslut av aprilrapport tas vid KS på onsdag. Prognostiserat resul-

tat, 59,5 miljoner 

 

Några representanter från rådet har synpunkter på att rådet före-

slås flyttas från kommunstyrelsen till omsorgsnämnden.  

 

Rådets medlemmar ges möjlighet att diskutera ämnet och ställa 

frågor. 

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 
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§ 37/2022 

 

Seniordagen 

 

Ny arbetsgrupp bör utses, rådet tar med sig frågan och återkom-

mer med förslag till nästa möte. Mary Österström utses att ta 

hand om frågan.  Representanter från Äldreomsorgsförvaltningen 

är Amra Mecavica och Carolina Olausson.  

 

Ordförande frågar om informationen kan noteras och finner att så 

sker. 

 

_______________ 
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§ 38/2022 

 

Information från pensionärsorganisationerna 

 

PRO – Emmy Johansson 

Aktiviteterna rullar på som vanligt, Hoppas på en covid-fri höst. 

 

PRO – Mary Österström 

Full verksamhet med bl a körsång, torghandelsdag och besök på 

äldreboenden. Både körsång och träning sker rum utomhus. 

 

PRO – Kjell Hugosson 

Verksamheten är i gång med bl a boule och en studiecirkel om 

olika växter.  

 

PRO-klassikern - består av fyra grenar. cykel, promenad eller löp-

ning, efter det är det simning i Hedgärdssjön vilket PRO Skene 

håller avslutande gren är skidor. 

 

PRO – Tomas Stigsson 

De flesta aktiviteter läggs på ”is” under sommarmånaderna. 

Spontanträffar kommer att äga rum på Anjougården, förmodligen 

torsdag eftermiddagar med egen fika.  

 

SKPF- Marie-Louise Ring 

Sommar-pausar aktiviteterna under sommaren. Resan till Ängla-

gård mycket uppskattad, besökte olika inspelningsplatser bl a 

Prästgården Planerar för en hemlig resa till hösten. 

 

Hyssna Fristående – Erland Olofsson 

Pausar aktiviteterna under sommaren. En inplanerade resa de 8 

juni i Halland. 

 

PRO – Börje Carlberg 

Resa till Vårgårda den 24 maj. 7 juli, sommarmöte med grillning 

 

_______________ 
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§ 39/2022 

 

Övriga frågor 

 

 

_______________ 

 

 


